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Emne: Fart Djupdalsveien
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Hei
Takk for innspill om behov for å sette ned fartsgrensen på Djupdalsveien. Vi har fått samme innspill fra flere
beboere langs veien.
 
Dette skjer i saken: Trafikkfaglig råd i kommune skal behandle saken i møte neste uke. Dersom rådet følger
administrasjonens anbefaling, så skal vi gjennomføre utredning av forholdet veiens standard/fartsgrense. Vi
sender så saken på høring til Politiet for uttalelse, og dersom Politiet støtter kommunen, så er det  Arealutvalget
som kan vedta å sette ned fartsgrensen. De har første møte etter valget den 22. oktober, deretter 19 november.
 
Vennlig hilsen Siri Vannebo


